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Protokoll fra Styremøte i Modellflyseksjonen –  

Møte 2/2024 

 

Tid: Tirsdag 2. april 2024, kl. 18:00 – 21:15  

Sted: Quality Airport hotel 

Tilstede: 

Leder: Espen G. Bakke  

Styremedlem: Ben-Erik Ness  

Styremedlem: Lisa Lindén Vaags 

Styremedlem: Stein-Vidar Torø  

Fra NLF: Jon Gunnar Wold 

Visepresident Thomas Becke (fasiliterer sak 14/24) 

Forfall: 

Nestleder: Jonny Rinde Johansen 

Varamedlem: Jon Arne Iversen  

Varamedlem: Monica Enger 

SAKSLISTE 

Sak 14/24 Strategiarbeid 

Vi får besøk av 1. visepresident Thomas Becke som vil fasilitere arbeidet. Det er ikke nødvendig med 

forberedelser til dette punktet før møtet. 

Thomas sammenfatter Strategipunktet i et notat. 

Vi takker Thomas for hjelpen, og fortsetter til vanlige styresaker 

Sak 15/24 Godkjenning av protokoll fra møte 1/2024 

Protokollen ble godkjent ved aktiv tilbakemelding på mail. 
 
Vedlegg: 01 Protokoll 15.01.2024 
 
Vedtak: Protokollen godkjennes 
 

Sak 16/24 Medlemstall 

Medlemstallene er uendret siden forrige rapportering. 

Vedlegg: 02 Medlemstall  
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Vedtak: Orienteringen tas til etterretning 

Sak 17/24 Økonomi 

Økonomirapporten fra NIF er fortsatt ikke egnet som styringsdokument for seksjonens økonomiske 

status. 

Jon Gunnar Wold orienterer. 

Vedtak: Orienteringen tas til etterretning 

Sak 18/24 VM F3J – manglende påmelding, hva gjør vi? 

Det er per dd for få landslag påmeldt, til at FAI vil godkjenne det som et VM. Det er 7 lag 
påmeldt. Minstekravet er 8. 
Vi arbeider for å få med flere lag. Da kan vi se for oss to alternativ: 

a. Det er tilstrekkelig antall lag, VM kan gå som planlagt 
b. Det er ikke tilstrekkelig antall lag. Ingen arrangement 

 
Vi arbeider for å få inn flere lag ved å 

a. Bruke presidenten til å kontakte andre nasjoners forbund 
b. Pål Anthonissen skal på FAI-møte til Lausanne kommende helg, og vil forsøke å 

rekruttere der 
Starmoen har annet alternativt arrangement som gjerne tar perioden VM er planlagt. Sjekker 
med Steinar, når han må ha endelig svar. 
 

Forslag til vedtak: Foreslåtte aktiviteter gjennomføres. 

Ansvar: Espen 

Frist: Snarest 

 

Sak 19/24 Gebyr for egenfornyelse kompetansebevis modellfly 

Administrasjonen jobber med å få på plass elektronisk egenfornyelse av kompetansebevis. 

Medlemmet vil kunne fornye kompetanser selv ved hjelp av Min idrett og idrettskurs, slik som i 

øvrige seksjoner i NLF.  

Pr. i dag krever seksjonen inn gebyr for fornyelse som er kr.  85,- for I2, A, Display og sportslisens, og 

200,- for B-turbin, I1 og B-stormodell. Det er kun 1 gebyr pr. fornyelse uavhengig av antall bevis som 

fornyes eller utstedes, slik at maksprisen er 200,-. Gebyret har vært uendret siden innføring i 2013. 

Opprinnelig skulle gebyret dekke porto og papir ved fysisk utsendelse. Ved overgang til Min idrett i 

2018 ble det slutt på fysisk utsendelse av giro. Prisene har siden den gang blitt lagt inn som en lisens i 

Sportsadmin, og lisens og gebyr legges inn på medlemmet manuelt som en del av fornyelsen. Når 

medlemmet kan gjøre jobben selv bør styret vurdere om gebyret kan droppes, slik øvrige seksjoner i 

NLF har gjort. 
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Vedtak:  Som følge av overgang til selvbetjent fornyelse vil 

modellflyseksjonen slutte å kreve inn gebyr for 

kompetansebevis fra nå av. Administrasjonen gjennomfører 

de nødvendige endringene. 

Ansvar: Fagsjef 

Frist: 01.05.2024 

 

 

Sak 20/24 Endringer i modellflyhåndboka 

I rapporten fra ulykken i Sarpsborg i 2023 har Fagutvalget anbefalt mindre endringer i håndboka. 

Videre har overgang til OBSREG som rapporteringssystem gjort at det er behov for endringer, 

eksempelvis for kategorisering av hendelser. Fagutvalget har laget utkast til nødvendige endringer.  

Endringene pålegger ikke medlemmene begrensninger i eksisterende rettigheter eller ny 

kompetanse, og vil derfor ikke utløse behov for høringsrunde iht. NLFs prosedyre for 

Håndboksrevisjoner. Endringer i Sikkerhetssystemet må godkjennes av Modellflystyret og deretter av 

Luftfartstilsynet. 

Vedlegg: 03 Endringsforslag til Modellflyhåndboka 

Vedtak:  Endringene godkjennes, og administrasjonen sender endringsforslaget til 

Luftfartstilsynet. Endringene gjøres gjeldende fra de er godkjent av 

Luftfartstilsynet. 

Ansvar: Fagsjef 

Frist: Snarest 

 

Sak 21/24 Videre arbeid med sportssjef 

- Det ble ikke tid til å behandle dette på klubbledermøtet. 

- Dato for gruppeledermøte foreslås til lørdag 9. november på Quality Airport hotel. 

Innkalling til gruppelederne. De samler informasjon fra sine grupper ang: 

• Stevner, gjennomføringer 

• Sikkerhet 

• Sportssjef 

Vedtak:  Aktivitetene ovenfor gjennomføres 

Ansvar: Espen 

Frist: 15.04.2024 
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Sak 22/24 Hederstegn 

Vedtaket angående seksjonshederstegn, var at de skulle deles ut i 2025. Statuttene for hederstegn, 

sier at det kun kan deles ut tre stykk seksjonshederstegn per år. Vedtaket vil resultere i at det ikke 

deles ut seksjonshederstegn i 2024. Er dette heldig? 

Vedlegg: 04a Hederstegn 2023 og 04b Hederstegn 

Vedtak: Hederstegn deles ut i 2024.  

Ansvar: Pål Anthonissen ble orientert og sørger for egnet arrangement for utdelingen. 

 Espen forespør presidenten om hun kan dele ut gullnålene 

Frist: 25.04.2024 

 

Sak 23/24 Eventuelt 

a. Uttak av landslag for F3J og F5J godkjennes av styret. Styreleder meddeler dette til 

Gruppeleder. 

Ansvar: Espen 

Frist: Snarest 

 

Neste styremøte: Onsdag 29. mai kl. 19:00 – 21:00 på Teams. 

 

Møtet hevet kl. 21:15. 

  


